
Corsanr: 2016002790 

 

MOTIE - Fonds sociale woningbouw     

Van  : PvdA/CDA/HvB/͙͘ 
Datum  : 25 januari 2016 

Datum raad : 27 januari 2016 

Onderwerp : Rapport Rekenkamercommissie Evaluatie-onderzoek Fonds Sociale Woningbouw 

Betreft  : Aanbeveling om eerst een discussie te voeren over nu en noodzaak van het fonds 

Corsanummer : 2015172773 

================================================================================== 

Kennis genomen hebbende  van: 

- Het voorstel van het College om eerst discussie te voeren over nut en noodzaak van het 

fonds en bij een positieve uitkomst de technische uitwerking ter hand te nemen in de vorm 

van een subsidieverordening; 

 

Overwegende dat: 

- De Rekenkamercommissie aangeeft dat er een subsidieverordening ontbreekt met een 

heldere omschrijving van de doelstellingen en heldere criteria voor toekenning; 

- Er hierdoor discutabele onttrekkingen aan het fonds mogelijk zijn, hetgeen ook in het 

verleden is gebeurd; 

- Er een fors gat zit tussen beleidsmatige intenties in de vorm van woonvisie en 

prestatieafspraken en de daadwerkelijke realisatie van betaalbare woningen in Bloemendaal; 

- Het College heeft aangegeven dat er in Bloemendaal een fors tekort is ontstaan aan 

betaalbare (sociale) woningen, waardoor ook de regionale afspraken maar beperkt kunnen 

worden nagekomen. Dit tekort zal alleen nog maar toenemen; 

- Er wat de Raad betreft daarmee al lang is aangetoond dat er een noodzaak is om tot meer 

sociale woningbouw te komen; 

- Er de afgelopen jaren om verschillende redenen te weinig sociale woningen zijn gebouwd en 

de verplichting daartoe steeds wordt afgekocht; 

- Er hierdoor een financiele reserve wordt opgebouwd die nauwelijks wordt benut of in elk 

geval niet waarvoor het oorspronkelijk is bedoeld; 

- De raad in oktober 2015 unaniem instemde met een amendement om de sociale 

woningbouw niet alleen te beperken tot bijzondere groepen zoals dat in het coalitieakkoord 

2013-2017 is opgenomen;  

 

 Tevens overwegende dat: 

- De komst van statushouders naar Bloemendaal andermaal scherp heeft aangetoond dat er 

een stevige behoefte is betaalbare woningen in Bloemendaal; 

- Er als gevolg van het huidige tekort verdringing plaats heeft aan de onderkant van de 

woningmarkt (statushouders, bijzondere groepen, starters, senioren, anti-kraak); 

 

Verzoekt het College: 

- Behalve een discussie over nut en noodzaak in februari 2016 een gesprek te organiseren met 

de Raad en de beide woningbouwcorporaties Pre wonen en Brederode hoe daadwerkelijk tot 

de realisatie van sociale woningbouw in Bloemendaal kan worden gekomen;  

- Zo spoedig mogelijk het opstellen van een subsidie-verordening ter hand te nemen en waar 

nodig na uitkomst van de bespreking van de raad met de corporaties hier aanvullingen in op 

te nemen; 
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- De afspraken tot realisatie van sociale woningbouw vast te leggen in een plan met 

uitvoeringsprogramma en bijbehorende verordening en dit in het voorjaar 2016 aan de Raad 

voor te leggen. 
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